
O SETVI IN ODKUPU PŠENICE

Premalo pogodb za odkup pšenice
Prihodnje leto moramo, če hočemo izpol-

niti zastavljene načrte, v Sloveniji odkupiti
82.420 ton pšenice. To pa pomeni, da mora-
mo v to usmeriti vse naše napore. Da bi v
naši občini dosegli planske obveznosti v pri-
hodnjem letu, je potrebno skleniti pogodbe
za pogodbeno pridelovanje pšenice za naj-
manj 550 ton pšenice z 90 hektarov njiv v
zadružnem sektorju in doseči pridelek 330
ton pšenice s 74 hektarov njiv v družbenem
sektorju. '

Do 20. novembra pa je bilo v družbenem
sektorju posejano 83 hektarov (9 hektarov
nad planiranim) in v zadružnem sektorju 225
hektarov (kar je 85 hektarov pod načrtova-
nim) s pšenico. Dejstvo je torej, da svoje
obveze dosega le družbeni sektor kmetij-
stva, medtem ko v zadružnih organizacijah
ni dovolj zavzetosti za uresničitev začrtanih
o6vez. V Kmetijski zadrugi Ljubljana TZO
Vič je sklenjenih 87 pogodb za 114 ton pše-
nice s 43,4 hektarov njiv, v KZ Velike Lašče
pa ni sklenjena niti ena pogodba.

Tako stanje je nerazumljivo in še težje
opravičljivo, saj je občinski SIS za razvoj
kmetijstva sofinanciral v preteklem in v le-
tošnjem letu nakup sejalnic in žitnega kom-
bajna zato, da bi izboljšali setveno strukturo

in posejali več pšenice ter dosegli višje pri-
delke. Seveda pa bi se morali, poleg po-
speševalcev, vaktivnosti za setev pšenice
vključiti tudi odbori za kmetijstvo krajevnih
skupnosti in krajevne konference SZDL.
Stikov s kmeti je bilo skratka premalo, kar
ne nazadnje kažejo tudi dejstva na njivah, ki
niso ustrezno posejane. N.Č.


